

01.01.2016**SİRKÜLER NO: 2016/01****Konu: 2016 yılında uygulanacak asgari ücret 1.647 TL olarak belirlenmiştir.****1) 01.01.2016 – 31.12.2016 döneminde uygulanacak brüt asgari ücret**

2016 yılında uygulanacak olan asgari ücret tutarları, Asgari Ücret Tespit Komisyonunun 30 Aralık 2015 tarih ve 29579 sayılı resmi gazetede yayınlanan kararı ile belirlenmiştir.

Buna göre; 01.01.2016 - 30.12.2016 döneminde günlük 54,90 TL, aylık **1.647,00 TL** olarak uygulanacaktır.

2) Net asgari ücretin hesaplanması

Brüt asgari ücret	1.647,00 TL
Sosyal güvenlik primi işçi payı (% 14)	230,58 TL
İşsizlik sigortası primi işçi payı (% 1)	16,47 TL
Gelir vergisi matrahı	1.399,95 TL
Hesaplanan gelir vergisi (% 15)	209,99 TL
Asgari geçim indirimi (Bekar) (-)	123,53 TL
Kesilecek gelir vergisi	86,46 TL
Damga vergisi (Binde 7,59)	12,50 TL
Kesintiler toplamı	346,01 TL
Net asgari ücret	1.300,99 TL

3) Asgari ücretin işverene maliyeti

Brüt asgari ücret	1.647,00 TL
Sosyal güvenlik primi işveren payı (% 15,5)*	255,29 TL
İşsizlik sigortası primi işveren payı (% 2)	32,94 TL
Toplam maliyet	1.935,23 TL

* 5510 sayılı Kanun'un 81. maddesinin (1) bendine göre, yukarıdaki hesaplamada SGK primi işveren payı (% 20,5 – 5 Puan => % 15,5 olarak dikkate alınmıştır.

4) Asgari ücret artışından kaynaklanan maliyetin % 40'ı devlet tarafından karşılanacaktır.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı'nın konuya ilişkin yayınladığı bilgi notunda;

- 274 TL'lik işverene ek maliyetin (1935,23 TL üzerinden) %40'ı olan 110 TL'sinin Hazine tarafından karşılanacağı,
- İşyerinde 2015 itibarıyla 1.300 TL ücret düzeyinin altında çalışan tüm işçiler ile asgari ücret düzeyinden yeni işe alınacak işçilerin de yüzde 10'unun bu destekten yararlanacağı,
- 2016 yılındaki yeni açılacak işyerlerinde asgari ücretli çalışacaklar için de bu kapsamın geçerli olduğu

belirtilmiştir.

Bilgilerinize sunarız.

Saygılarımızla,

PARETO YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK LTD. ŞTİ.